#### **TRAFFIC ADVICE**

### **Introduction of KMB Route No. 213A (On Tat to Choi Hung Station)**

Members of the public are advised that KMB Route No. 213A will be introduced with effect from 14 January 2019 with service details as follows:

## (i) Routeing

On Tat to Choi Hung Station (special departures Route No. 213A): via On Sau Road, roundabout, On Sau Road, New Clear Water Bay Road and Clear Water Bay Road.

#### (ii) Operation Period

# From On Tat Bus Terminus Mondays to Fridays (except Public Holidays)

6.30 am

6.50 am

7.10 am

7.30 am

7.50 am

#### (iii) Fare

Full fare: \$5.5 per single journey

#### (iv) Bus Stop Arrangements

#### From On Tat to Choi Hung Station

- 1. On Sau Road outside On Tat Shopping Centre (On Tat Bus Terminus)
- 2. On Sau Road opposite to Oi Tat House On Tat Estate (Oi Tat House)
- 3. On Tai Bus Terminus (On Tai Bus Terminus)
- 4. New Clear Water Bay Road Outside Sing Yin Secondary School (Pak Hung House)
- 5. Clear Water Bay Road Ping Shek Public Transport Interchange (Choi Hung Station)

Notices will be displayed by the bus company to inform passengers of the above arrangements.

## 交通通告

# 九巴第 213A 號線(安達往彩虹站)投入服務

公眾人士請注意,由 2019 年 1 月 14 日(星期一)起,九巴第 213A 號線將會投入服務,服務詳情如下:

## (i) 行車路線

安達往彩虹站(特別班次路線第 213A 號):途經安秀道、迴旋處、安秀道、新清水灣道及清水灣道。

## (ii) 服務時間

# 安達巴士總站開 星期一至星期五(公眾假期除外)

上午6時30分 上午6時50分 上午7時10分 上午7時30分 上午7時50分

## (iii) <u>車費</u>

全程收費: \$5.5 單程

## (iv) 巴士站安排

#### 由安達往彩虹站

- 1. 安秀道安達商場外 (安達總站)
- 2. 安秀道安達邨愛達樓對面 (愛達樓)
- 3. 安泰巴士總站(安泰總站)
- 4. 新清水灣道聖言中學外(白虹樓)
- 5. 清水灣道坪石公共運輸交匯處(彩虹站)

巴士公司將會張貼通告,通知乘客上述安排。